
Hieronder een schriftelijk vraag vanuit de fractie van G.L 

 

Wij hebben diverse klachten ontvangen over de huisvesting van arbeidsmigranten op het adres Breezij 

23 in Rhenoy.  

* is dit bij de gemeente bekend? 

* zo, ja, waarom is er tot op heden dan nog geen actie ondernomen om de situatie ter    plekke te 

onderzoeken? 

 

 

Hrt. Gr. Jur van der Lecq 


